
          Zijtaart, 28-10-2018 

 

Betreft: Bezoek buren m.b.t. plan bouwen van eigen woning 

 

Beste heer/mevrouw, 

Middels dit schrijven brengen we verslag uit van het bezoek dat wij hebben gebracht aan al de naaste buren, 

op wie onze plannen van belang kunnen zijn.  Binnen de Zijtaartse gemeenschap, en de buren in het 

bijzonder heersen goede verhoudingen en dit bleek ook uit de gesprekken die we gevoerd hebben.  Tijdens 

de rondgang bij de buren hebben we beide naaste buren (wonend op Pastoor Clercxstraat 10 en 14) 

gesproken en daarnaast met de tegenover buren (wonend op Doornhoek 5).  Hieronder hebben we een korte 

samenvatting opgenomen. 

Familie Van de Tillart (Doornhoek 5) 

Op zaterdag 13 oktober 2018 hebben we gesproken met Adriaan en Toos van de Tillart en tevens hun 

thuiswonende kinderen Marcel en Alexander.  Zij runnen thuis een varkensbedrijf, wat momenteel 

voornamelijk door de zonen wordt gedaan. We hebben kort onze plannen toegelicht en deze werden zeer 

positief ontvangen.  Adriaan en Toos waren erg enthousiast en vonden het heel leuk voor ons dat we deze 

plannen hadden.  We hebben daarbij ook nog over de plannen van de zoons gesproken die het bedrijf thuis 

gaan voortzetten.  Al met al hebben we een heel leuk en goed gesprek gehad over onze plannen en stond 

iedereen hier welwillend tegenover. 

Alphons Litjes en Saskia Geelen (Pastoor Clercxstraat 10) 

Op zaterdag 13 oktober 2018 hebben we kort gesproken met Saskia Geelen.  Alphons en Saskia wonen pas 

relatief kort in de buurt in vergelijking tot de overige buren.  We hebben kort onze plannen toegelicht en 

hebben gesproken over waar op het perceel we precies willen gaan bouwen.  Dit betreft niet de zijde waar 

deze buren wonen en ze erkende daarbij dus ook dat er voor hen weinig verandert, omdat hun feitelijke 

buren Hans en Tonny van de Rijt (Pastoor Clercxstraat 12) blijven.  Al met al hebben we onze plannen goed 

kunnen toelichten en stond iedereen hier welwillend tegenover. 

Familie Van der Heijden (Pastoor Clercxstraat 14)  

Op woensdag 17 oktober 2018 hebben we gesproken met Ad en Christien van der Heijden.  We hebben kort 

onze plannen toegelicht en deze werden zeer positief ontvangen.  Ad en Christien waren erg enthousiast en 

vonden het heel leuk voor ons dat we deze plannen hadden.  We hebben daarbij ook nog over het te 

doorlopen proces gesproken voordat we kunnen starten met de bouw.  Beide waren heel enthousiast.  Al 

met al hebben we een heel leuk en goed gesprek gehad over onze plannen en stond iedereen hier welwillend 

tegenover. 

Al met al hebben we zeer positieve reacties mogen ontvangen van alle buren.  Daarnaast willen we nog 

benadrukken dat Hans en Tonny van de Rijt (de ouders van Colinda) uiteraard ook achter onze plannen staan 

en dat zij straks samen met de familie Van de Heijden de naaste buren zijn. Mochten er nog verdere vragen 

zijn, dan zijn we uiteraard bereid tot het verschaffen van verdere inlichtingen. 

 

Zijtaart, 28-10-2018, 

Dorus Dortmans en Colinda van de Rijt 


